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Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 1. 2. 2016
 

Přítomni: prof. Mgr. J. Štreit, dr. h. c., Mgr. J. Siostrzonek, Ph.D., PhDr. P. Vojtal, PhDr. L.
Foberová, Ph.D., T. Bílá, Mgr. M. Urbanec, Ph.D., Mgr. P. Rataj,  J. Skácelík, B. Holzäpfl, 
RNDr. J. Kovář, Ph.D.

Hosté: prof. RNDr. Z. Stuchlík, CSc.

 

V úvodu děkan FPF poděkoval za spolupráci senátorkám a senátorům v souvislosti
s končícím funkčním obdobím senátu. Předseda senátu kladně zhodnotil pozitivní výsledky
činnosti senátu a předsedkyně studentské komory ocenila spolupráci a přístup vedení FPF.

Různé:

Děkan podal informaci k tvorbě rozpočtu, konstatoval pozitivní vývoj růstu prostředků na vědu
ve vazbách k výraznému navršení bodového hodnocení /RIV, RUV/na fakultě. Rovněž
prostředky na specifický výzkum /SGS/ doznaly navýšení. Tyto výsledky vytvářejí předpoklady
příznivého financování FPF.

J. Skácelík otevřel otázku prospěchových stipendií s návrhem k zavedení na FPF.

Děkan vysvětlil stávající stav, udělování prospěchových stipendií považuje za problematické
hlavně z důvodů obtížné srovnatelnosti oborů. Proto směřování vidí v oblasti udělování
mimořádných stipendií.

J. Skácelík zdůraznil fakt základní motivace ke studiu, jaký prospěchová stipendia
představují.

J. Siostrzonek navrhnul vyhodnotit prospěchovou situaci na FPF.

Děkan přislíbil vyhodnocení stavu v hodnocení ve škále 1 až 1,5 na všech oborech. Na
základě získaných údajů bude pokračovat v dalším jednání nad otázkou stipendií

 


